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Abstract (en)
The invention relates to a wall element for forming a building wall. In order to provide a wall element, which can be easily handled, and a wall which
comprises a multiplicity of such wall elements, is quick to erect and provides the desired wall progression, the wall element is formed by two vertical,
mutually parallel wall panels (11, 12, 31, 32) which consist of timber or derived timber products and are spaced apart by web panels (13, 14). The
wall panels (11, 12, 31, 32) are provided on their topside, their bottom side and their end sides with connecting elements (15, 16) for engagement
with corresponding connecting elements (15, 16) of neighbouring wall elements. The connecting elements are preferably formed by grooves (16)
and tongues (15). <IMAGE>

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft ein Wandbauelement zur Bildung einer Gebäudewand. Um ein in einfacher Weise zu handhabendes Wandbauelement sowie
eine Wand aus einer Vielzahl derartiger Wandbauelemente zu schaffen, die schnell zu errichten ist und einen gewünschten Wandverlauf gestattet,
ist das Wandbauelement durch zwei vertikale, parallel zueinander verlaufende Wandplatten (11,12,31,32) aus Holz oder Holzwerkstoff gebildet, die
durch Stegplatten (13,14) auf Abstand gehalten sind. Die Wandplatten (11,12,31,32) sind an ihrer Oberseite, ihrer Unterseite und ihren Stirnseiten
mit Verbindungselementen (15,16) zum Eingriff mit entsprechenden Verbindungselementen (15,16) benachbarter Wandbauelemente versehen.
Vorzugsweise sind die Verbindungselemente von Nuten (16) und Federn (15) gebildet. <IMAGE>
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